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2006-06-08, Sammanträdesrummet, Tenstagången 55, plan 5. 
 
Närvarande:  

Ann-Katrin Åslund och Jonas Ljungstedt, SDN.  
Cathrine Önnestam, Ante Hemphälä, Gabriel Marawgeh och 
Linda Wikman, SDF.  
xxxxxxxx, Näpo Södra Järva. 
xxxxxxxxxxxxxxxxx, Stödcentrum för unga brottsoffer. 
xxxxxxxx, SvB.  
xxxxxxxxxxxxx, FB. 
xxxxxxxxxxxxxx, Spånga Företagarförening.  
xxxxxxxxxxx och xxxxxxxxxxxxxxx, Fabege.  
xxxxxxxxxxxxx, Centrumkompaniet. 
xxxxxxxxxxxx, Tensta Företagarförening.  
xxxxxxxxxxxx, Åklagarmyndigheten.  
 

Förhindrade att närvara: 
Abdo Goriya, SDN. 
Jack Kindberg, SDF.  
xxxxxxxxxxxx, Näpo Södra Järva. 
xxxxxxxxxxxxx, FB.  
xxxxxxxxxxx och xxxxxxxxxxxxxxx, Connex.  
xxxxxxxxxxxxx, SvB. 
xxxxxxxxxxxxx, Sisab.  

 
Nästa möte är bokat till den 14/9 kl. 9.00-11.00 på Tenstagången 55, 
Sammanträdesrummet 5 tr. OBS! Tid och plats! 
 
1. Dagens mötesordförande Ann-Katrin Åslund öppnade mötet. 

Sekreterare, Linda Wikman, förste justerare, Ann-Katrin Åslund och 
andre justerare, xxxxxxxxxxxxxx. 
En kortare presentation av mötets deltagare genomfördes. 

2. Dagordningen fastställdes och fylldes på med ett par punkter rörande 
sommarlovsaktiviteter och brand under Övrigt.  

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
4. Redovisning av insatser mot inbrotts våg som förekommit 

genomfördes. Efter extrainsatser från polisen sitter nu en person 
häktad och en anhållen för flera inbrott i såväl länet som här. För 
tillfället har inbrotten i princip upphört i området. Även en 
affischeringskampanj har genomförts tillsammans med Rinkeby där 
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boende uppmanades att ringa polisen samt vara försiktiga med vad 
man t ex förvarar hemma. 
En diskussion kom även igång kring boendes, i många fall, låga 
förtroende för myndigheter. Detta är en fara för rättsväsendet. Många 
gånger kan också prioriteringar som måste göras av polisen vara svåra 
att förstå för den enskilde medborgaren. 

5. Angående föreningar och servering av alkohol, mat, illegalt spel samt 
rökning i lokal verkar de insatser som gjorts haft viss effekt men 
aktivitet har fortsatt på många håll. Det är viktigt att en få en dom i 
något av dessa fall när beslag har gjorts så att t ex fastighetsägare kan 
häva hyreskontrakt. Denna fråga måste följas upp och kommer att 
sättas upp på nästa mötes dagordning. 

6. Informationspunkter: 
• SvB informerade om genomförda boendeenkäter rörande utsatthet 

för brott, trygghet och trivsel. I Tensta-Hjulsta fick 1200 hushåll 
denna enkät, svarsfrekvensen var 54%. Den 15/6 kommer 
resultatet att offentliggöras och i slutet av månades kommer en 
skriftlig rapport. SvB ska genomföra fysiska åtgärder som bygger 
på enkäten. 

• Trygghetsvandringar är genomförda och dokumentationen delades 
ut till alla. Denna har även gått ut via mail. Intresset bland de 
boende var större denna gång än under tidigare vandringar. 
Uppföljning kommer att ske under hösten. 

• Trafikveckan är genomförd och nu finns en rapport som delades ut 
till alla. Rapporten har även förmedlats via mail. Generellt verkar 
alla mer eller mindre nöjda med veckan och arbetsgruppen hoppas 
på att kunna genomföra ytterligare en Trafikvecka 2007. 

7. Under punkten Övrigt: 
• Det finns en katalog med sommaraktiviteter för barn och ungdom 

på Järvafältet. Katalogen förmedlades till de som var intresserade. 
En diskussion kring sommarjobb/ungdomsplatser kom upp. Ser ut 
som om 280 ungdomar kommer att kunna få detta under denna 
sommar. Flera av bostadsbolagen erbjuder även sommarjobb. 

• Angående gårdagens brand i garaget vid Taxingegränd ställer detta 
bl. a till det inför Bo06. Centrumkompaniet kommer att göra sitt 
bästa för att få ordning till boutställningen.  

• Det kommer att vara öppet på närpolisen under hela sommaren 
likaså Stödcentrum för unga brottsoffer. 

• Tillgången på narkotika har ökat i hela landet, så även här. Fanns 
viss indikation på att även skolor drabbats av detta. Som det ser ut 
idag är det bara en skola som rapporterat att man sett mer av detta 
på skolgården. Det finns en bil som cirkulerar i området och som 
kan kopplas till detta. Åklagaren tog med sig informationen. 

• Krogsanerings insats som genomfördes för en tid sedanresulterade 
bl. a i misstänkt narkotikabrott och olaga vapeninnehav. Frågan är 
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om serveringstillståndet kommer/är indraget. Vi ska kontrollera 
detta med tillståndsenheten.  

8. Nästa möte är inbokat till den 14 september kl.9.00-11.00 i 
Sammanträdesrummet, plan 5, Tenstagången 55.  
 
 

 
 
 
Linda Wikman Ann-Katrin Åslund xxxxxxxxxxxxxx 
Sekreterare  Ordförande och  Andre justerare 
  förste justerare 
 
 
 


